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Plats Hållbarheten/KS-salen, Stadshuset 

Sammanträdestid 2023-02-22, kl. 13:30 – 15:30

Närvarande representanter

Ledamöter Mikael Svensson, ordförande (KS) 
Gerd Silk, vice ordförande, SPF Seniorerna
Monica Hansson (SN)
Lars Agbrant (KFT) 
Britt-Marie Jonsson, PRO
Gudrun Lund, SPF Seniorerna
Ulla Rickardsson, SPF Seniorerna
Gunnar Pettersson, SPF Seniorerna
Catharina Berghorn, SKPF

Ersättare Susan Pettersson (KS)
Lars Fagerström (SN)
Eva-Lotta Abrahamsson, SPF Seniorerna
Birgitta Almqvist, SPF Seniorerna
Monica Janfalk-Karlsson, SKPF

Tjänstemän Lina Österhult, sekreterare, kansliavdelningen
Samuel Björhag Dernestål, praktikant, kansliavdelningen

Paragrafer §§ 1–13

Justering Ordföranden och Ulla Richardsson

Digitala underskrifter Ordföranden Mikael Svensson 
Justerare Ulla Rickardsson 
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§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 
Presentation av rådets ledamöter. 

§ 2 Val av justerare
 Till justerare väljs Ulla Rickardsson. 

§ 3 Godkännande av föredragningslista

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Godkänna föredragningslistan.

§ 4 Föregående mötesprotokoll 

Beslut
Rådet beslutar 

1. Lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

Sammanfattning ärendet 
Genomgång av senaste mötets protokoll.

§ 5 Val av vice ordförande

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Välja Gerd Silk till rådets vice ordförande. 

Sammanfattning av ärendet
Enligt Kommunala pensionärsrådets arbetsordning utses rådets vice ordförande bland 
pensionärsorganisationernas företrädare. 

§ 6 Fråga om Hemtjänstindex 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.
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Sammanfattning av ärendet
En fråga från SPF Seniorerna har inkommit. Frågan gäller Hemtjänstindex där 
Falkenbergs kommun placerades på plats 165 av landets 290 kommuner. Föreningen 
vill veta hur kommunen avser arbeta vidare med Hemtjänstindex.

Socialförvaltningen har bifogat ett svar: 
”Hemtjänstindex har ett gott syfte i att kunna erbjuda en jämförelsetjänst men tyvärr i 
deras metodbeskrivning så genereras resultatet 0 i de delar som kommunen väljer att 
inte rapportera in till. Detta gör att resultatet blir missvisande då de kommuner som 
rapporterar in till flest register får ett automatiskt högt resultat i rankingen. Det är 
därför inte en rättvis bild av kvalité utan mer en bild av vilka register kommunerna 
rapporterar till. Om Hemtjänstindex bara hade rankat de kommuner som rapporterat 
till alla delar så hade det varit intressant, men då hade den inte heller blivit 
rikstäckande. Vi väljer att analysera resultatet av brukarundersökningar exempelvis 
’Vad tycker äldre om äldreomsorgen’ istället.”

Socialförvaltningen arbetar nu med att se över minutstyrningen i hemtjänsten, där 
personalen ska få större mandat att bedöma vad som behövs göras hos brukarna. 
Förvaltningen ser över flera olika modeller för detta arbete.  

Önskemål från SPF Seniorerna att se över kommunens webbsidor, som även det tas upp 
i Hemtjänstindex, för att göra dem med tillgängliga. 

§ 7 Aktuella frågor i kommunen 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Ordföranden informerade om aktuella frågor i kommunen:

- En arbetsmiljöenkät har genomförts i kommunen. Överlag är de anställda positiva 
till sin anställning, snittbedömningen är hög med över fyra på en skala 1–5. De 
delar som får sämre resultat är ”hälsa och arbetsbelastning”, där snittat är 3,3–3,6. 
Under Hållbart medarbetarengagemang får kommen 81,3 av ett resultat på 100 och 
där ligger Falkenberg på plats 25 av Sveriges kommuner. 

- KFT har fått i uppdrag att göra en förstudie av att omvandla tidigare biblioteket till 
ett campus. 

- Befolkningsprognosen för Falkenberg har redovisats för kommunstyrelse med en 
prognos fram till 2032 samt en fram till 2050. Enligt prognosen har kommunen 
50 000 invånare 2027, 2021 hade kommunen 46 723 invånare. 2050 beräknas 
kommunen ha 63 000 invånare. Folkmängden förväntas öka i alla åldersgrupper 
men den äldre gruppen förväntas öka mer. Försörjningskvoten ökar. 
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§ 8 Rapport från Regionala pensionärsrådet, RPR

Ärendet utgår. 

§ 9 Rapport från Kommunstyrelsen 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Mikael Svensson representera kommunstyrelsen. Dessa frågor tas även upp under 
punkten ”Aktuella frågor i kommunen”.

§ 10 Rapport från Socialnämnden 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Monica Hansson informerade om nämndens årsredovisning för 2022, verksamheten har 
ett underskott på 0,6%. 

Ett stort problem just nu är höga sjuktal inom vårdpersonalen, en del hänger kvar från 
Covid-19. Personalrekrytering pågår inför sommaren inom alla grupper men främst 
sjuksköterskor och arbetsterapeuter. Det ser lite bättre ut än inför tidigare somrar. 

Rådet önskar en utvärdering av matdistributionen. När tjänsten inleddes beställdes 350 
portioner, nu är det nere på 165. Rådet har önskemål om samverkan gällande 
matdistributionen med närliggande kommuner eller regionen då nuvarande leverantör 
har lång transportväg.
Även nämnden önskar att se över matdistributionen. Avtalet med nuvarande leverantör 
gäller nästa månad ut och sen finns möjlighet att förlänga med ett 1+1 år. 

Rådet önskar även informationen om Trädgården. Det finns information om att ett café, 
och inte som tidigare en matsal, ska finnas för de som bor på trygghetsboendet. Mölle 
kan idag inte ta emot alla som vill äta i restaurangen och behov finns av ett komplement 
med liknande mat. 
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§ 11 Rapport från Kultur-, fritids- och tekniknämnden

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Lars Agbrant informerade om att detaljplanen för Trädgården är ute för 
granskningsremiss och KFT tar upp den på morgondagens nämndsmöte. Nämndens 
förslag är att tillstyrka förslaget, mest kopplat till trafiksituationen, buller och 
parkeringar kring Trädgården. 

Minusresultatet för KFT består av större delen för inköp av el från Falkenbergs energi. 
Spotpriser har varit högre än budgeterat. 

Rådet vill ge en eloge till KFT att de har börjat se över och skylta upp cykelbanor. 

§ 12 Information från kommunfullmäktiges valberedning

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Kommunfullmäktiges valberedning önskar skicka med följande information till rådets 
politiska ledamöter:

Rådets ledamöter bör informera sina respektive nämnder om rådens ärenden och 
arbetssätt. Ledamöterna kan till exempel initiera en sådan fråga hos sin respektive 
ordförande som tar det som en punkt på sammanträdena. Föreslå gärna en stående 
punkt på nämndssammanträdet som kommer efter KPR:s möten där nämnden 
representant i KPR återrapporterar till nämnden. 

§ 13 Övriga frågor 

Mölle
Pensionärsföreningarna har synpunkter på hur Mötesplats Mölle kunde stängas ner från 
en dag till en annan utan att föreningen Mölles vänner informerades. Det senaste året 
har inte samverkan mellan Mölle och Mölles vänner fungerat och samverkansavtalet 
följs inte. 
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Socialnämnden har fått information om att Mölle stängts ner tillfälligt. Socialchefen har 
arbetsmiljöansvaret men politikerna har inte någon mer information. 

Samtidigt har en remiss om utformningen av kommunens mötesplatser skickats ut. 
Pensionärsföreningarna ifrågasätter behovet av att likrikta mötesplatserna då 
förutsättningarna för alla mötesplatser i kommunen är olika. Önskemål från 
pensionärsföreningarna att ärendet gällande utformningen av mötesplatserna ska skjutas 
fram så att alla föreningar har möjlighet att komma till tals. PRO och SPF Seniorerna 
kommer lämna in en skrivelse till Socialnämnden med önskan att skjuta på beslutet. 

Information om rådets arvoden

- Kommunens representanter ska själva ansöka om förrättningsarvode i 
Personec under grenen ”KS övriga uppdrag”. Här finns instruktioner om hur 
du lägger in ditt förrättningsarvode: Personec Förtroendevald (infocaption.com)

- Pensionärsföreningarnas representanters arvoden hanteras av sekreteraren 
och HR. 

- Enligt rådets arbetsordning får ordinarie ledamöter samt ersättare som 
ersätter ordinarie ledamot ersättning för deltagande på mötet.  

- Nya ledamöter lämnar sitt kontonummer till Nordea via denna länk: Anmäl 
lönekonto (falkenberg.se)

Rådets arbetsordning
Kommunala pensionärsrådets arbetsordning bifogas till protokollet. 

Hörslinga
Kommunstyrelsesalen har ny teknisk utrustning och sekreteraren tar gärna emot 
synpunkter om hur hörslingan i KS-salen fungerar.  
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https://falkenberg.infocaption.com/498.guide
https://intranet.falkenberg.se/anstallning-och-arbetsmiljo/lon-formaner-arbetstid/anmal-lonekonto
https://intranet.falkenberg.se/anstallning-och-arbetsmiljo/lon-formaner-arbetstid/anmal-lonekonto


	
 
Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Ledamot: Ulla RickardssonOrdförande: Mikael Svensson
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